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Zápis č. 6/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 14.6.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, F. Pluhař, J. Vik 
Omluveni: V. Anděl, J. Ott, L. Ruprich, 
Příští zasedání:  22.6.2023 vyhlášení nejlepších 

12.7.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Plán práce výboru na druhé pololetí 2023 
3. Příprava soutěží 2023/24, návrh rozpisu, přihlášky 
4. Listina rozhodčích na sezónu 2023/24 
5. Výsledky konference ČVS 
6. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 1/08/2022 - Předat poháry v soutěžích společných s Pardubickým krajem (J. Lejsek, 
L. Ruprich, 30.6.2023). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/05/2023 – Zaslat J. Vikovi seznam vyhlašovaných včetně kontaktního mailu (T. Jirásek, 
25.5.). 
Seznam dodán, všechny pozvánky (hosté, vyhlašovaní, jubilanti) do 2.6. rozeslány. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/05/2023 – Zajistit poháry a dary pro vyhlašované. (J. Lejsek, 22.6.). 
Pro vyhlašované i jubilanty je objednáno. 
Úkol trvá. 

• 3/05/2023 – Finalizovat předpřipravený seznam jubilantů za rok 2023 (V. Nidrle, J. Vik, 
20.5.). 
Připraveno, vybráno celkem třináct lidí, pozvánky rozeslány (viz také úkol 1/5/2023). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi (T. 
Jirásek, 30.11.). 
Byla ustavena pracovní skupina ve složení Tomáš Jirásek, Jakub Lejsek, Roman Ptáček, 
Martin Houštěk, Aleš Holubec, Tomáš Erben, Zdeněk Burkert a Jan Machek, která se sejde 
v nejbližším možném termínu. Příští týden je v okrese Náchod pořádána schůzka trenérů 
mládeže, tam by členové úseku mládeže chtěli věc prezentovat a potenciální problémy 
diskutovat. 
Úkol trvá. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 30.6.: 
9. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení – loňská 

tabulka byla opravena dle údajů ve VISu a rozeslána předsedům OVS a krajských 
vedoucím soutěží mládeže ke schválení či opravě, zatím čtyři odpovědi. 



2 / 3 

10. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 
změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2022-23) – nepředpokládáme změny, práce 
na rozpisu byly zahájeny. 

ad 2 – Plán práce výboru na druhé pololetí 2023 
Plán je rozesílán spolu s tímto zápisem. Jednání výboru proběhnou vždy druhou středu 
v měsíci, a to tak, že 12.7., srpnový termín bude jako obvykle vynechá, dále potom 13.9. 
a 11.10. Listopadový termín byl po dohodě posunut až na 22.1. a v důsledku toho i prosincový 
na 20.12. 
Úkol 1/06/2023: Dopracovat plán práce výboru, aby mohl být rozeslán spolu 

s tímto zápisem 
Termín:  16.6. 
Odpovídá/odpovídají:  V. Nidrle 

ad 3 – Příprava soutěží 2023/24, návrh rozpisu, přihlášky 
Dokumenty k přihláškám byly rozeslány jak v kategoriích mládeže, tak dospělých. 
V soutěžích mládeže přihlašování probíhá do 16.6., zatím jsou přihlášena tři družstva mladších 
a čtyři starších žáků, dále potom po jednom v kategorii U18 a U20. Zřejmě budou soutěže 
koncipovány jako společné pro nás i Pardubický kraj hned od začátku. V soutěžích dívek 
předpokládáme samostatné soutěže žákyň a možná i U18. V minivolejbalu je třináct 
přihlášených. 
U dospělých opět nevyhlašujeme pro nedostatek družstev první třídu můžu, pouze první třídu 
žen a druhé třídy žen i mužů. Termín zaslání přihlášek je 15.6., zatím je přihlášeno šest 
družstev do přeboru první třídy žen, sedmé bude s největší pravděpodobností VK, které ovšem 
vzhledem ke zrušení VK přejde jako C do Slavia (výbor KVS s převodem soutěže souhlasí) 
a třináct družstev do přeboru druhé třídy žen, Třebeš oznámila, že se přihlašovat nebude.  
Družstva mužů byla na uzávěrku přihlašování upozorněna, v současné době jsou přihlášena 
čtyři, předpokládáme stejně jako v této sezóně pět. po 15.6. budou telefonicky osloveni ostatní 
letošní účastníci. Jsou jasní vítězové druhých tříd žen, zájem o postup má Dvůr Králové n. L., 
nemá Pouchov ani DTJ. Vítězi v kategorii mužů družstvu Dřevěnice byl zaslán mail, že 
v případě zájmu o postup je třeba kontaktovat vedoucího pardubické soutěže J. Motla. 
Práce na rozpisu byly zahájeny, vedoucí soutěží a předseda KR dostali k úpravám jejich části, 
nejasnosti kolem JAKO a kampaně fair-play vyřešil předseda KVS. 

ad 4 – Listina rozhodčích na sezónu 2023/24 
Listina, zatím bez zařazení nově vyškolených rozhodčích, byla předána k zařazení do rozpisu 
soutěží. Nově vyškolení budou na listinu předání poté, co jim bude kvalifikace vyznačena ve 
VISu (předpokládá se, že zítra). 
Úkol 2/06/2023: Aktualizovat listinu rozhodčích o rozhodčí nově vyškolené. 
Termín:  30.6.2023 
Odpovídá/odpovídají:  V. Anděl 

ad 5 – Výsledky konference ČVS 
Viz bod 6 Různé minulého zápisu, příspěvek V. Nidrle. 

ad 6 – Různé 
V. Nidrle: 
- Zúčastnil se 12.6. valné hromady krajské ČUS, jednání bylo dobře připravené, pro svazy 

vyplynula možnost získání dotace 5.000.- Kč na vyhlašování sportovců roku. 
- Do konce června 30.6. je nutno odevzdat na ČVS projekty mládeže, materiál byl předán 

úseku mládeže KVS, projekty jsou připravovány. 
Úkol 3/06/2023: Dopracovat projekty mládeže o podat je na ČVS. 
Termín:  30.6.2023 
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Odpovídá/odpovídají: J. Lejsek, T. Jirásek 
- Bylo uskutečněno školení rozhodčích III. třídy, vyškoleni byli tři rozhodčí druhé třídy 

a patnáct rozhodčích třídy třetí (z toho třináct z našeho kraje). KVS jmenuje vyškolené 
a předává jmenovací protokol RMK ČVS k zapsání do VISu. 

- Účastnil se zahájení Myslíkova memoriálu v Hradci Králové 26.5., Slavia HK turnaj 
organizačně zvládla velmi dobře, náš krajský výběr obsadil jedenácté místo. Kafkův 
memoriálu dívek se hraje o nadcházejícím víkendu. Vedoucí KCM budou požádáni, aby 
podali stručnou zprávu o průběhu přípravy, o vlastních memoriálech a také o představě 
pokračování. 

- Z krajského úřadu došla informace o akci Zlatá koruna – oceňování dobrovolníků 
pracujících s dětmi a mládeží, bylo rozesláno na kluby. 

- Zúčastnil se oslavy 120 let TJ Radim, předal plaketu. 
- J. Hronek se ze zdravotních důvodů vzdal funkce předsedy KSV ČVS, nahradil ho 

M. Přikryl. 
- V průběhu videokonference ke změně přestupního řádu (prodloužení hostování) byl 

dotázán, jak postupujeme v případě registrace účastníků minivolejbalových akcí. K tomu 
T. Jirásek – je to těžko kontrolovatelné, nicméně jak ze strany kraje, tak okresů je 
registrování hráček a hráčů minivolejbalu prosazováno. 

J. Lejsek: 
- Program vyhlášení je připraven a bude ještě upřesňován podle toho, jak bude potvrzována 

účast pozvaných, zajištěny jsou ceny a domluvena je účast fotografa. 

T. Jirásek: 
- V Hronově proběhlo okresní finále v minivolejbalu za účasti asi dvou stovek dětí. K tomu 

V. Nidrle – okresní finále v Jičíně bude tuto sobotu a počítají s podobnou účastí. 

J. Kmoníček: 
- Rozešle tabulku k návrhu změny rozpočtu, na jedné straně byly zvýšeny příjmy cca o 95 

tis. Kč, na straně druhé je třeba navýšit náklady na činnost krajských výběrů a na pohár 
dospělých. Celkový výsledek bude přibližně o tři tisíce vyšší. 

- Navrhuje zvýšit poplatek družstev mládeže za účast na turnajích a tím také úhradu 
pořadatelů. Ta by byla placena přímo na bankovní účet. Výbor KVS souhlasí a pověřuje 
ho stanovením konečné výše v závislosti na počtu přihlášených a počtu turnajů v dané 
kategorii. 

F. Pluhař: 
- Na školení je přihlášeno čtrnáct zájemců, z našeho kraje jedenáct. Poněkud ho mrzí 

přístup L. Rupricha, který bez konzultace s ním v zastupovaném okrese informoval, že 
školení je zrušeno a on musel tuto zprávu vyvracet. 

- Problémy měl se zajištěním hotelů pro ty ze vzdálenějších lokací, protože na 15. – 18.6. 
je Hradci ubytování v podstatě vyprodané. Podařilo se mu nakonec sehnat místa 
v luxusnějších hotelech, ale ceny jsou vysoké. 

J. Vik: 
- Plánovaná nadstavba druhé třídy žen o konečné umístění byla pro nezájem družstev 

zrušena (od jednoho družstva přišla zpráva, že o tomto termínu nevěděly a aby byl 
oznamován dříve, byly upozorněny, že termín je v rozpisu soutěží vydaném v polovině 
loňského srpna). 

- Předal tabulku s aktuální informací o přihlašování na vyhlášení, bylo rozděleno, kdo koho 
osloví. 

 
Zapsal: J. Vik. 


